
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αλεξανδρούπολη Ν. Έβρου, 30/08/2024

Του: Παπαδάκη Παράσχου Βουλευτή Ν. Έβρου

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας & Θρησκευμάτων  

ΘΕΜΑ: «Αδικαιολόγητη  καθυστέρηση  έκδοσης  της  Υπουργικής  Απόφασης  για  την
ειδική μοριοδότηση  των μαθητών του Νομού Έβρου που φοίτησαν στην Γ’
τάξη  του  λυκείου,  κατά  το  περασμένο  ακαδημαϊκό  έτος  και  διέμεναν  σε
πληγείσες  από  την  πυρκαγιά  του  Αυγούστου  2023  περιοχές  του  εν  λόγω
Νομού,  προκειμένου  για  την  ευχερέστερη  εισαγωγή  τους  στην  Γ’βάθμια
Εκπαίδευση»

Κύριε Υπουργέ,

Κατόπιν Επίκαιρης Ερωτήσεώς μου με θέμα: «Μοριοδότηση  μαθητών Γ’ τάξης λυκείου για

εισαγωγή στην τριτοβάθμια εκπαίδευση  του Νομού Έβρου, που επλήγη  από την πυρκαγιά

του  Αυγούστου  2023»,  η  Υφυπουργός,  κ.  Ζέττα  Μακρή,  κατά  την  διάρκεια  σχετικής

συνεδρίασης της Ολομέλειας της Βουλής, που διεξήχθη στις 22/04/2024, απάντησε επί του

θέματος  ότι,  εφόσον  γίνουν  όλες  οι  απαιτούμενες  ενέργειες  (αίτηση  από  δευτεροβάθμια

εκπαίδευση  και  Δήμαρχο  Αλεξανδρούπολης),  το  Υπουργείο  σας  θα  εξέδιδε  Υπουργική

Απόφαση, δυνάμει του άρθρου 13Β, του Ν.4186/2013, έτσι ώστε, οι μαθητές τελευταίας τάξης

και  οι  απόφοιτοι  των  ΓΕΛ και  των  ΕΠΑΛ περιοχών που  έχουν  πληγεί  από την  ως  άνω

πυρκαγιά, κατά την διάρκεια του σχολικού έτους (εν προκειμένω του Έβρου), να εισάγονται

καθ’ υπέρβαση του αριθμού εισακτέων σε σχολές, τμήματα και εισαγωγικές κατευθύνσεις των

Α.Ε.Ι. και των Ανωτάτων Εκκλησιαστικών εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων. Μέχρι σήμερα, όμως και

ενώ τα παιδιά και οι οικογένειες τους αναμένουν με αγωνία την συγκεκριμένη μοριοδότηση,

για την οποία δεσμεύτηκε η κ. Υφυπουργός δημόσια, η επίμαχη Υπουργική Απόφαση δεν έχει

εκδοθεί,  με  αποτέλεσμα,  λίγες  ημέρες πριν  την  έναρξη της νέας  ακαδημαϊκής  χρονιάς,  οι

γονείς και οι εισακτέοι να μην γνωρίζουν σε ποια σχολή θα εγγραφούν και σε ποια πόλη θα

φοιτήσουν, νιώθοντας, όπως είναι φυσικό, μεγάλη αναστάτωση. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6452

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/8/2024



Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Γιατί μέχρι και σήμερα δεν έχετε εκδώσει την Υπουργική Απόφαση που προβλέπεται
στο  άρθρο  13Β,  παρ.  2,  του  Ν.4186/2013,  έτσι  ώστε  οι  ως  άνω  μέχρι  πρότινος
διαμένοντες σε περιοχές του Ν. Έβρου μαθητές της Γ’ τάξης λυκείου, να εισαχθούν
διευκολυνόμενοι  σε  τμήματα  και  εισαγωγικές  κατευθύνσεις  των  Α.Ε.Ι.  και  των
Ανωτάτων Εκκλησιαστικών ιδρυμάτων; 

2. Οι  αρμόδιες  αρχές  (Δ/νση  Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης  Έβρου,  Δήμαρχος
Αλεξανδρούπολης  &  Δήμαρχος  Σουφλίου)  έχουν  αποστείλει  όλα  τα  απαραίτητα
έγγραφα  για  την  έκδοση  της  ανωτέρω  αναφερόμενης  σχετικής  με  το  θέμα  της
παρούσας  Υπουργικής  Απόφασης;  Αν  ναι,  πότε  πραγματοποιήθηκε  η  σχετική
αποστολή;

Ο ερωτών βουλευτής

Παπαδάκης Παράσχος
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